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242. schůze Akademického senátu Masarykovy univerzity 

Zápis z řádného zasedání ze dne 20. 1. 2020  
 

Program zasedání 

1. Zahájení ........................................................................................................................ 2 

2. Kontrola úkolů ............................................................................................................... 2 

3. Zpráva rektora ............................................................................................................... 3 

4. Záměr rektora zřídit Farmaceutický ústav MU ............................................................... 3 

5. Záměr rektora jmenovat členku Rady pro vnitřní hodnocení MU ................................... 4 

6. Nominace zástupce AS do Komise pro stravovací politiku MU ...................................... 5 

7. Různé............................................................................................................................ 6 

 

Přílohy zápisu  

1. Prezenční listina 

2. Přijatá usnesení 

 

Přítomni   

Členové AS senátoři uvedení v prezenční listině a v tabulce účasti, která tvoří přílohu č. 1 

tohoto zápisu; 

                 při zahájení zasedání AS bylo přítomno 41 senátorů a senátorek; 

                    celkem se zasedání zúčastnilo 43 členů AS 

   

Zvaní hosté   prof. MUDr. Martin Bareš, Ph.D., rektor 

doc. PhDr. Břetislav Dančák, Ph.D., prorektor pro internacionalizaci 

prof. PhDr. Jiří Hanuš, Ph.D., prorektor pro personální a akademické záležitosti 

doc. PhDr. Mgr. Hana Svatoňová, Ph.D., prorektorka pro záležitosti studentů a 

absolventů 

doc. JUDr. Radim Polčák, Ph.D., prorektor pro legislativu, informační 

technologie a korporátní vztahy 

doc. Ing. Vladimír Žítek, Ph.D., prorektor pro rozvoj 

doc. JUDr. Mgr. Martin Škop, Ph.D., děkan Právnické fakulty  

doc. PharmDr. Ing. Radka Opatřilová, Ph.D., MBA děkanka Farmaceutické 

fakulty Veterinární a farmaceutické univerzity Brno 

Mgr. Marta Valešová, MBA, kvestorka 

Marián Kišš, M.A., Ph.D., kancléř 

Mgr. Tereza Fojtová, tisková mluvčí 

Mgr. Iva Zlatušková, pověřenkyně pro ochranu osobních údajů a tajemnice AS 

  

Další členové akademické obce a veřejnost 

 
Definice použitých zkratek  
AS  Akademický senát Masarykovy univerzity 
DK Doktorandská komise Akademického senátu Masarykovy univerzity 
SKM Správa a kolejí menz Masarykovy univerzity 
ESF  Ekonomicko-správní fakulta Masarykovy univerzity 
FSpS  Fakulta sportovních studií Masarykovy univerzity 

https://www.muni.cz/lide/1649-bretislav-dancak
https://www.muni.cz/lide/17132-jiri-hanus
https://www.muni.cz/lide/39149-hana-svatonova
https://www.muni.cz/lide/21177-radim-polcak
https://www.muni.cz/lide/8819-vladimir-zitek
https://www.muni.cz/lide/20758-marta-valesova
https://www.muni.cz/lide/241936-marian-kiss
https://www.muni.cz/lide/16731-tereza-fojtova
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JŘ  Jednací řád Akademického senátu Masarykovy univerzity 
KAP  Komora akademických pracovníků Akademického senátu MU 
LF  Lékařská fakulta Masarykovy univerzity 
LK  Legislativní komise Akademického senátu Masarykovy univerzity 
MU  Masarykova univerzita 
PrF Právnická fakulta Masarykovy univerzity 
PřF  Přírodovědecká fakulta Masarykovy univerzity 
SK  Studentská komora Masarykovy univerzity 
MŠMT Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy České republiky 
VFU Veterinární a farmaceutická univerzita Brno 
RVŠ Rada vysokých škol 
UKB Univerzitní kampus v Bohunicích  
RMU Rektorát Masarykovy univerzity 

1. Zahájení  

Jednání zahájil předseda AS, Josef Menšík, uvítal na zasedání všechny přítomné 

a konstatoval usnášeníschopnost AS.   

 

Ze zasedání se omluvili: E. Hrazdíra, V. Smutná, I. Rektorová, J. Janeček, T. Králová, 

M. Sedláková.  

 

Předseda AS informoval, že došlo k zániku mandátu Ing. Martina Murína, Ph.D. ve 

volebním obvodu studentů ESF z důvodu úspěšného ukončení studia. V tomto volebním 

obvodu budou probíhat doplňovací volby. Poté byla představena nová tajemnice AS, 

I. Zlatušková, která bude zajišťovat provazby mezi informačními systémy MU, ve kterých 

se nachází agenda AS. Předseda AS zdůraznil, že je záměrem zprofesionalizovat agendu 

AS. Dále byla představena M. Prucková, která bude novou asistentkou AS po D. Solakovi.  

 

Předseda AS pověřil pořízením zápisu ze zasedání JUDr. Lenku Mičkalovou.  

 

Hlasování o programu zasedání 

Počet přítomných členů AS byl před zahájením hlasování 41. 

Pro:                    40 

Proti:              0 

Zdrželi se:           1 

 

Návrh programu zasedání byl schválen (viz program). 

2. Kontrola úkolů 

Předseda AS informoval, že je v řešení odpověď na otázku senátorky N. Antalové ohledně 

účtů v Komerční bance, a.s. Kvestorka dodala, že tazatelce bylo vysvětleno aktuální 

nastavení, přičemž se v současné době nechystají žádné změny. Pokud by měl fungovat 

automatizovaný systém přeposílání zahraničních stipendií do jakékoliv banky, muselo by 

dojít k výměně celého ekonomického systému. Senátorka N. Antalová doplnila, že SK 

předloží doplňující dotazy Ing. Rosenmayerovi a následně proběhne schůzka se zástupci 

banky s cílem zlepšit současné podmínky.  
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Diskuse 

(zápis je v tomto i v dalších bodech zjednodušenou a zkrácenou verzí diskuse, nejedná se 

o doslovný přepis) 

Předseda AS zahájil diskusi. Nikdo se do diskuse nepřihlásil.  

3. Zpráva rektora  

Rektor uvedl, že se již bude vybírat společnost na provedení rektorátního auditu. Od 

1. března 2020 bude novým ředitelem SKM p. Kulíšek. V případě výběrového řízení na 

pozici ředitele Mendelova muzea byla vybrána uchazečka, která prozatím nebude 

jmenována, neboť rektor očekává jinou strategii, která je vedena myšlenkou propojit i další 

střediska spolupracující s veřejností – tj. myšlenka společenského centra MU. Rektor dále 

vyzdvihl návštěvu amerického velvyslance S. Kinga; jednání s náměstkem Dolečkem, 

ministryní Schillerovou, premiérem, ministrem průmyslu a obchodu Havlíčkem. Ministryně 

Schillerová byla informována o výši univerzitních fondů, byly ji představeny projekty 

financované z evropských prostředků.  

 

Po proběhlé profesuře děkana FSpS obdržel rektor podnět k prošetření podkladů tohoto 

řízení. Etická komise dospěla k závěru, že došlo k závažnému pochybení, když byla dvě 

abstrakta vykázána jako publikace. Písemná informace o tomto zjištění bude zaslána i AS 

FSpS. Profesorské řízení bylo mezitím staženo. Jakmile rektor obdrží oficiální stanovisko 

Etické komise, nemá důvod se s tímto závěrem neztotožnit. Rektor přislíbil, že bude AS 

informovat o svých dalších krocích v tomto případu.  

 

Přišli senátoři J. Malý a R. Šíp.  

 

Diskuse 

Senátor I. Foletti požádal o bližší informace o zmíněné strategii v souvislosti s Mendelovým 

muzeem. Rektor uvedl, že tato oblast bude mimo jiné součástí připravovaného auditu. Na 

MU se nachází několik pracovišť, které se podílejí na propagaci vědy, výzkumu, odkazů 

Mendela a jedná se o komunikační místa pro veřejnost. Do uvedené koncepce patří i 

zázemí studentského domu. I s ohledem na tento kontext by chtěl rektor vědět, kam 

Mendelovo muzeum chce patřit, bude patřit apod. Bylo by přínosné využívat přidané 

hodnoty těchto míst. 

4. Záměr rektora zřídit Farmaceutický ústav MU 

Předseda AS bod uvedl: 

• návrh předložil rektor v termínu stanoveném JŘ.  

 

Rektor informoval, že minulý týden proběhlo jednání, na kterém se již řešily konkrétní 

smlouvy. Rektor předkládá pouze záměr na zřízení Farmaceutického ústavu. Pokud bude 

AS s tímto postupem souhlasit, vypracuje se žádost na zřízení vysokoškolského ústavu, 

do kterého by již budoucí pracovníci nové fakulty přecházeli. Rektor by byl rád, aby od 

1. července 2020 fungovala na MU Farmaceutická fakulta. Společně s rektorem Nečasem 

se již vyjednává převod akreditace u Národního akreditačního úřadu.  

 

Diskuse 
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Rektor potvrdil senátorovi J. Bejčkovi, že je nutné nejdříve získat akreditaci, poté je možné 

založit fakultu. Farmaceutický ústav představuje jakýsi mezikrok v celém procesu a bude 

zázemím pro ty, kteří už chtějí na MU přejít a tyto osoby budou připravovat akreditaci. 

Následně dojde k transformaci ústavu na fakultu. Rektor a kvestorka informovali, že jsou 

zatím k dispozici pouhé odhady, jak bude celý záměr na zřízení Farmaceutické fakulty na 

MU finančně nákladný. Aktuálně probíhají jednání o pronájmech prostor v areálu VFU na 

pětileté období. Tímto bude vytvořen prostor pro vybudování zázemí Farmaceutické fakulty 

na MU. V souvislosti s touto smlouvu probíhá finanční odhad znalcem. Předmětem jednání 

je i kupní smlouva na přístrojové a další vybavení fakulty, kde je již odhad na cca 32 mil. 

Kč. Dále je nutné vyřešit finanční náklady spojené s provozem areálu, náklady na mzdy 

apod., kde taktéž probíhají odhady. Z hlediska příjmové stránky je možné počítat 

s příspěvkem za vzdělávací činnost, institucionální podporou a platbami od zahraničních 

studentů. Nelze vyloučit, že v prvním roce budou výdaje přesahovat příjmy. Rektor vyzdvihl 

potenciál nové fakulty na získávání grantových prostředků a plateb od zahraničních 

studentů. V této souvislosti chtěl senátor J. Bejček vědět, kolik má budoucí fakulta zdrojů, 

na které si sama vydělá a v jakém poměru je ve vztahu k příspěvku za vzdělávací činnost. 

Rektor uvedl, že v plánovaném navýšení kapitol veřejných vysokých škol obdrží MU 

meziročně navíc až 108 mil. Kč (bez farmacie). Děkanka Farmaceutické fakulty VFU, prof. 

Opatřilová, uvedla, že podíl fakulty na rozpočtu VFU je cca 60 mil. Kč, přičemž fakulta 

obdrží od VFU cca 42 mil. Kč, přičemž z této částky fakulta uživí všechny zaměstnance. 

Anglický studijní program představuje také zdroj financí. IP je cca 16,3 mil. Kč. 

Farmaceutická fakulta VFU má 49 akademických a 25 neakademických pracovníků, 720 

českých studentů.  

 

Hlasování o záměru zřízení Farmaceutického ústavu MU 

Počet přítomných členů AS byl před zahájením hlasování 43. 

Pro:                    42 

Proti:              0 

Zdrželi se:           1 

 

Přijaté usnesení:  

Akademický senát Masarykovy univerzity vyjadřuje podporu záměru rektora zřídit ve 

smyslu ustanovení § 34 zákona o vysokých školách Farmaceutický ústav Masarykovy 

univerzity s předpokladem transformace na Farmaceutickou fakultu Masarykovy 

univerzity po získání akreditace studijního programu Farmacie.  

5. Záměr rektora jmenovat členku Rady pro vnitřní hodnocení MU 

Předseda AS bod uvedl: 

• návrh předložil rektor v termínu stanoveném JŘ AS; 

• AS dává rektorovi předchozí souhlas [§ 9 odst. 1 písm. f) zákona o vysokých školách]; 

• AS schvaluje nadpoloviční většinou přítomných v tajném hlasování.  

 

Za odstoupivší členku Rady pro vnitřní hodnocení MU, prof. Křivánkovou, navrhuje rektor 

jmenovat doc. Luhovou, která splňuje veškeré předpoklady na tuto funkci. Rada pro vnitřní 

hodnocení MU plánuje uspořádat výjezdní zasedání na začátku března 2020.  
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Diskuse 

Senátor Z. Glatz dodal, že doc. Luhovou, která je vedoucí Katedry biochemie na 

Přírodovědecké fakultě Univerzity Palackého v Olomouci, zná již několik let. Plně podporuje 

záměr jmenovat tuto kandidátku na shora zmíněnou pozici.  

 

Hlasování o jmenování členky Rady pro vnitřní hodnocení MU – doc. RNDr. Lenka 
Luhová, Ph.D. 
 

Tajné hlasování  

 

Počet přítomných členů AS byl před zahájením hlasování 43. 

Pro:                    41 

Proti:              0 

Zdrželi se:           1 

Nehlasoval:               1 

 

Přijaté usnesení:  

Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s ustanovením § 9 odst. 1 písm. 

f) zákona o vysokých školách dává rektorovi předchozí souhlas ke jmenování doc. 

RNDr. Lenky Luhové, Ph.D., členkou Rady pro vnitřní hodnocení Masarykovy 

univerzity. 

6. Nominace zástupce AS do Komise pro stravovací politiku MU 

Předseda AS bod uvedl: 

• návrh KAP AS na jmenování doc. Ivana Folettiho, MA, Docteur es Lettres, do Komise 

pro stravovací politiku MU dle čl. 6 odst. 2 písm. c) Směrnice MU č. 8/2006, Stravování 

v menzách MU; 

• AS návrh schvaluje nadpoloviční většinou přítomných. 

 

Senátor I. Foletti by rád prosadil upřednostnění jídel připravovaných z lokálních surovin.  

 

Diskuse 

Předseda AS zahájil diskusi. Nikdo se do diskuse nepřihlásil. 

 

Hlasování o návrhu na jmenování zástupce AS do Komise pro stravovací politiku MU - 
doc. Ivan Foletti, MA, Docteur es Lettres 

Počet přítomných členů AS byl před zahájením hlasování 43. 

Pro:                    42 

Proti:              0 

Zdrželi se:           1 

 

Přijaté usnesení:  

Akademický senát Masarykovy univerzity navrhuje podle čl. 6 odst. 2 písm. c) 

Směrnice Masarykovy univerzity č. 8/2006, Stravování v menzách Masarykovy 

univerzity, ve znění účinném od 1. dubna 2018, rektorovi jmenovat doc. Ivana 

Folettiho, M. A., Docteur ès lettres, členem Komise pro stravovací politiku MU. 
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7. Různé 

A. Uctění památky předsedy Senátu PČR Jaroslava Kubery 
 

B. Informace od předsedy AS 

Poděkování SK za zajištění prostor pro neformální setkání v restauraci Baroko. M. 

Kumstát rezignoval na svůj post v LK. Není třeba zajistit náhradu, protože FSpS má 

v uvedené komisi člena J. Nováka. Dále rezignoval J. Přikryl na své členství v DK.  

C. Podání studenta R. Výmoly, studenta PrF, vztahující se k prohlášení AS ze dne 

2. prosince 2019 k situaci na The Hong Kong Polytechnic University 

 

Diskuse 

Předseda AS zahájil diskusi. Nikdo se nepřihlásil. 

 

D. Problematika výkladu vnitřních předpisů MU 

Senátora L. Buchtu zajímalo, jakou formu má mít výklad předpisů MU tak, aby byl 

závazný pro celou akademickou obec. Dále požádal rektora o výklad čl. 9 odst. 2 písm. 

c)  Schvalování, řízení a hodnocení kvality studijních programů MU, zejména části, kdo 

může být členem programových rad po proběhlé transformaci starých programů do 

nových studijních programů. Prorektor Polčák vysvětlil, že vnitřní předpisy MU se dělí 

na vnitřní předpisy ve smyslu zákona o vysokých školách a ostatní vnitřní předpisy. 

Ostatní vnitřní předpisy vykládá ten, kdo je v daném předpisu k jejich výkladu pověřen. 

Vnitřní předpisy podle zákona o vysokých školách zpravidla neobsahují pověření 

konkrétní osoby k výkladu daného předpisu, a proto výklad provádí dle Organizačního 

řádu MU právní odbor RMU ve spolupráci s konkrétním prorektorem a odborem. Není 

tedy vyloučeno, aby sám prorektor či daný odbor poskytl výklad ústně, což se stalo 

v nynější věci. Vnitřní předpisy ve smyslu zákona o vysokých školách mohou být 

vyloženy i formou směrnice. Děkan M. Škop uvedl, že u čl. 9 výše uvedeného předpisu 

není problém jen ve formě, ale též i v obsahu. Praxe jde proti výslovnému znění tohoto 

předpisu. Pokud by měl být předpis vykládán způsobem, který neodpovídá jeho 

výslovnému znění, musí být takový postup odůvodněn. Rektor přislíbil diskutovaný 

předpis novelizovat. Děkan M. Škop poděkoval a uvedl, že vzhledem ke konstrukci 

daného předpisu je možné, aby stávající programové rady nadále fungovaly, aniž by 

bylo je třeba znovu jmenovat. Senátor L. Buchta podotkl, že se jedná o vnitřní předpis, 

který musí být registrován na MŠMT, takže je nezbytné upravit, jakým způsobem se 

chovat do doby, než bude řádně dokončena novelizace uvedeného předpisu. Rektor po 

proběhlé diskusi pro úplnost uvedl na mezidobí výklad, že je v pořádku, že studenti z 

vyšších ročníků z „překlopených“ starých studijních programů se mohou účastnit 

programových rad v nových studijních programech. Dle rektora mohou současné 

programové rady fungovat nadále ve stávajícím obsazení. Prorektor Polčák dodal, že 

tato oblast spadá do metodického řízení prorektora Bulanta, který může do doby, než 

dojde k novelizaci, formalizovaným anebo jiným způsobem potvrdit stanovisko rektora.  

E. Návrh SK na delegaci externího člena do Komise pro doktorské studium ve 
Studentské komoře RVŠ  

Předseda SK sdělil, že Peter Lénart je doktorandem PřF a působí v DK. Na zasedání 

SK dne 20. 1. 2020 byla vyjádřena jednohlasně podpora, aby zmíněný student působil 

jako externí člen v Komisi pro doktorské studium ve Studentské komoře RVŠ.  



7/8  

 

 

Hlasování o návrhu na podporu činnosti Petera Lénarta jako externího člena v Komisi pro 
doktorské studium ve Studentské komoře RVŠ 

Počet přítomných členů AS byl před zahájením hlasování 43. 

Pro:                    40 

Proti:              0 

Zdrželi se:           2 

Nehlasoval:               1 

 

Přijaté usnesení:  

Akademický senát Masarykovy univerzity podporuje činnost Petera Lenárta jako 

externího člena Komise pro doktorské studium ve Studentské komoře Rady 

vysokých škol.  

F. Dotaz senátora P. Lízala na fungování ordinace praktického lékaře v UKB 

Kvestorka odpověděla, že MUDr. Hlinomazová oznámila MU ukončení poskytování 

zdravotní péče. Proběhlo výběrové řízení na nového lékaře, kdy byla vybrána jedna 

uchazečka, ale její praxe by nebyla již přímo na RMU. V případě UKB je příslib na 

obsazení ordinace jiným lékařem z ordinace vybrané uchazečky. MUDr. Hlinomazová 

poskytuje v omezeném rozsahu zdravotní služby na RMU do konce března 2020, poté 

bude ordinovat v Bílém domě. Do budoucna se počítá s odsunutím lékařů z budovy 

RMU, ale bude snaha zachovat jejich lokaci v centru města. Dále pak zubařka ordinující 

na RMU oznámila odchod do důchodu se záměrem předat svou ordinaci jinému zubaři. 

MU nabídla budoucímu zubaři pomoc s nalezením prostor pro ordinaci v Bílém domě.  

 

G. Oznámení senátora D. Kerekeše 

Senátor D. Kerekeš informoval, že doufá, že na konci ledna 2020 úspěšně obhájí svou 

disertační práci, v důsledku čehož mu skončí studium na MU a členství v AS. Poděkoval 

všem přítomným za spolupráci.  

 

H. Poděkování D. Solakovi za jeho činnost v pozici asistenta AS 

Předseda AS poděkoval D. Solakovi za jeho dosavadní práci pro AS a popřál mu mnoho 

úspěchů v profesním a osobním životě. Asistent D. Solak poděkoval všem přítomným 

za dosavadní spolupráci a dodal, že bude nadále působit jako zástupce studentů ve 

Studentské komoře RVŠ.  

 

I. Závěrečné slovo rektora 

Rektor poděkoval za otevřenou diskusi na zasedáních AS, která probíhá od září 2019. 

Rektor vyjádřil víru, že tato diskuse bude i nadále pokračovat. Obdobně věří, že bude 

pokračovat úspěšná spolupráce, jejímž výsledkem bude posun MU směrem kupředu.  

 

Nejbližší řádné zasedání Akademického senátu MU bylo svoláno na 2. března 2020.  

 

Na závěr předseda AS poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání v 17:46 hod. 
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Zapsala: JUDr. Lenka Mičkalová.  

 

Text schválil: Mgr. Josef Menšík, Ph.D., předseda AS, dne 27. 1. 2020. 

 

Zápis zveřejněn po sedmidenní lhůtě na uplatnění připomínek členů AS dne 4. 2. 2020. 

 

 

 

…………………………………………. 

Mgr. Josef Menšík, Ph.D. 

 



 

Příloha č. 1 
 

PREZENČNÍ LISTINA 

Zasedání Akademického senátu MU dne 20. 1. 2020 

Komora akademických pracovníků 

  

  Přítomen Nepřítomen 

Právnická fakulta     

prof. JUDr. Josef Bejček, CSc. X  

prof. JUDr. Naděžda Rozehnalová, CSc. X  

JUDr. Veronika Smutná, Ph.D.  omluvena 

Lékařská fakulta     

prof. MUDr. Milan Brázdil, Ph.D. X  

Mgr. Bc. Michal Koščík, Ph.D. X   

doc. RNDr. Josef Tomandl, Ph.D.  X   

Přírodovědecká fakulta     

prof. RNDr. Zuzana Došlá, DSc. X  

prof. RNDr. Zdeněk Glatz, CSc. X  

RNDr. Pavel Lízal, Ph.D. X  

Filozofická fakulta     

doc. Ivan Foletti, MA, Docteur es Lettres X  

Mgr. Petr Vurm, Ph.D. X  

Mgr. Daniel Vázquez Touriňo, Ph.D. X  

Pedagogická fakulta     

Mgr. Kateřina Lojdová, Ph.D. X  

doc. Mgr. Petr Najvar, Ph.D. X  

doc. Mgr. Radim Šíp, Ph.D. X  

Ekonomicko-správní fakulta     

doc. Mgr. Maria Králová, Ph.D. – předsedkyně KAP X  



 

Mgr. Josef Menšík, Ph.D. – předseda AS  X  

doc. Mgr. Jiří Špalek, Ph.D. X  

Fakulta informatiky     

prof. RNDr. Ivana Černá, CSc. X  

prof. RNDr. Michal Kozubek, Ph.D. X  

  doc. RNDr. Tomáš Pitner, Ph.D. X  

Fakulta sociálních studií     

doc. PhDr. Iva Šmídová, Ph.D. X  

doc. Mgr. Tomáš Řiháček, Ph.D. X  

doc. PhDr. Tomáš Vlček, Ph.D. X  

Fakulta sportovních studií     

Mgr. Dagmar Heiland Trávníková, Ph.D. X  

Mgr. Eduard Hrazdíra, Ph.D.  omluven 

Mgr. Michal Kumstát, Ph.D. X  

Vysokoškolské ústavy     

Mgr. Karel Kubíček, PhD. X  

prof. MUDr. Irena Rektorová, Ph.D.  omluvena 

PhDr. Renata Prucklová X  

  

 

  

  

  



 

 

PREZENČNÍ LISTINA 

Zasedání Akademického senátu MU dne 20. 1. 2020 

Studentská komora 

 

  Přítomen Nepřítomen 

Právnická fakulta     

Lukáš Buchta X  

Mgr. Oldřich Tristan Florian X  

Lékařská fakulta     

Bc. Natália Antalová X  

Čeněk Černoch X  

Přírodovědecká fakulta     

Mgr. Jakub Malý X  

Bc. et. Bc. Jan Janeček  omluven 

Filozofická fakulta     

  Mgr. et Mgr. Tomáš Varga – předseda SK X  

Mgr. et Mgr. Jan Werner X  

Mgr. et Mgr. Stanislav Hasil X  

Pedagogická fakulta     

Mgr. Zuzana Szabó Lenhartová X  

Mgr. et Mgr. Markéta Sedláková  omluvena 

Ekonomicko-správní fakulta     

Alexandra Bečková X  

– mandát neobsazen   – - - 

Mgr. Ing. Ondřej Špetík X  

Fakulta informatiky     

RNDr. Jaroslav Bendík X  

RNDr. Vladimír Štill X  



 

Fakulta sociálních studií     

Ing. Mgr. Daniel Kerekeš X  

Bc. Jiří Němec X  

Fakulta sportovních studií     

  Mgr. Tereza Králová  omluvena 

  Bc. Martin Zobač X  

 



 

Příloha č. 2 
 

PŘIJATÁ USNESENÍ 

Zasedání Akademického senátu MU dne 20. 1. 2020 

 

1. Akademický senát Masarykovy univerzity vyjadřuje podporu záměru rektora zřídit ve 

smyslu ustanovení § 34 zákona o vysokých školách Farmaceutický ústav Masarykovy 

univerzity s předpokladem transformace na Farmaceutickou fakultu Masarykovy univerzity 

po získání akreditace studijního programu Farmacie.  

 

2. Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s ustanovením § 9 odst. 1 písm. f) 

zákona o vysokých školách dává rektorovi předchozí souhlas ke jmenování doc. RNDr. 

Lenky Luhové, Ph.D., členkou Rady pro vnitřní hodnocení Masarykovy univerzity. 

 

3. Akademický senát Masarykovy univerzity navrhuje podle čl. 6 odst. 2 písm. c) Směrnice 

Masarykovy univerzity č. 8/2006, Stravování v menzách Masarykovy univerzity, ve znění 

účinném od 1. dubna 2018, rektorovi jmenovat doc. Ivana Folettiho, M.A., Docteur ès 

lettres, členem Komise pro stravovací politiku MU.  

 

4. Akademický senát Masarykovy univerzity podporuje činnost Petera Lenárta jako externího 

člena Komise pro doktorské studium ve Studentské komoře Rady vysokých škol.  

 

 

 


